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 Protokół nr 151/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 6 września 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzyła pani Wicestarosta Katarzyna Trzaskalska /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek pani Wicestarosty rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 

punkty:  

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie umorzenia odsetek od zaległych 

należności za dzierżawę nieruchomości zabudowanej przy ul. Mickiewicza 10 w 

Nowym Mieście Lubawskim oraz najem pomieszczeń położonych w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

dla Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. 

2. Zapoznanie się z informacją pani B. Przeradzkiej – Martko – dyrektor ZS im. C.K. 

Norwida w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w bezpłatne użyczenie 

pomieszczenia Harcówki.  

 

Do zmienionego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. Stanowi 

on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Sołectwa Świniarc - 

Gmina Grodziczno w sprawie budowy chodnika.  

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynął wniosek odnośnie budowy chodnika w 

miejscowości Świniarc oraz przebudowy przepustu. Dodała, że długość chodnika wynosiłaby 

ok. 160 mb. Stwierdziła, że budowa chodnika jest zasadna, koszt inwestycji wyniósłby            

ok. 16 000 zł. Nadmieniła, że rada sołecka ma zabezpieczone środki na ten cel oraz ma 

składowany materiał na podłoże pod chodnik. Stwierdziła, że wykonanie w/w chodnika można 

wpisać w plan robót na rok 2019 przy współpracy z radą sołecką. Natomiast jeżeli chodzi o 

przebudowę przepustu to jest to nietypowy przepust, ponieważ ma konstrukcję mostu ale nie 

jest mostem. Gdyby był to most to można by wnioskować o dofinansowanie z rezerwy z 

budżetu państwa.  W związku z powyższym na przebudowę takiego przepustu nie można 

uzyskać dofinansowania. Dodała, że koszt przebudowy przepustu wyniósłby ok. 400 000 zł, 

ponieważ ceny materiałów poszły w górę. Stwierdziła, że w momencie kiedy pojawią się 

dodatkowe programy, z których można by uzyskać dofinansowanie to będzie trzeba pamiętać o 

tej inwestycji.  

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pani Robaczewskiej, żeby wpisać wykonanie 

chodnika w plan robót ZDP na przyszły rok przy współpracy rady sołeckiej Świniarc. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w 

Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że rura, którą jak twierdzi skarżący leciała woda opadowa 

została zabetonowana. Dodała, że dodatkowo jest położona darnina na skarpie w celu jej 

stabilizacji. Omówiła dokumentację fotograficzną.  

Pan Starosta dodał, że projekt przebudowy drogi nie ingerował w odwodnienie terenu. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Skarga stanowi załącznik nr 4 i 5. 

Wyjaśnienia p. Robaczewskiej – dyrektor ZDP wraz z dokumentacją fotograficzną stanowią 

załącznik nr 6. 

Pismo do skarżącego stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskami z Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Starosta odczytał i omówił wnioski z Komisji Budżetowej. Dodał, że spotkanie z 

samorządowcami jest zaplanowane między 15 a 22 września. 

 

Wnioski z Komisji Budżetowej stanowią załącznik nr 8. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu nad jeziorem Skarlińskim we wsi Wawrowice i Mikołajki – teren 

nr 3 gmina Kurzętnik. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że jest już tutaj dokonany plan zagospodarowania, natomiast ten 

projekt zmiany dotyczy korekty rozwiązań komunikacyjnych oraz korekty podziału działek. 

Dodał, że po dokonaniu analizy dokumentacji i zasięgnięciu opinii Wydziału Środowiska i 

Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 9. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 10. 

Wniosek Wójta Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 11. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński,     

B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie upoważnienia dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z/s w Kurzętniku do wykonywania zadań zarządcy drogi na przejętym 

odcinku drogi powiatowej Nr 1803C zlokalizowanym na działce ewidencyjnej o numerze 

226 obręb 0002 Czystebłota gm. Zbiczno powiat brodnicki. 

 

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że należy poprawić w tekście projektu uchwały nazwę 

miejscowości „Czystebłota” (było wpisane „Czyste Błota”). 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o konsultacjach 

oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nowomiejskiego.  

 

Pani Sekretarz poinformowała, że konsultacje odbyły się w dniach  od 29 sierpnia do                

5 września. Dodała, że 5 września odbyło się spotkanie z organizacjami pozarządowymi, w 

którym uczestniczyły dwie osoby, nie wniosły one uwag i pozytywnie zaopiniowały w/w 

projekt uchwały.  Ponadto nie wpłynęły również żadne ankiety jeśli chodzi o w/w projekt 

uchwały. 

 

Informacja z konsultacji stanowi złącznik nr 12. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z petycją w sprawie 

przekazania petycji do dyrektora Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim sp. 

z o.o. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że petycja została przekazana do Szpitala Powiatowego w 

Nowym Mieście Lubawskim. Wyjaśniła, że petycja dotyczy zapewnienia systemów 

klimatyzacji w ramach oddziałów szpitalnych. 

Petycja stanowi załącznik nr 13. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością” w zamian za wkład pieniężny. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała, że powyższa kwestia była omawiana na różnych spotkaniach. 

Dodała, że w uzasadnieniu do projektu uchwały jest podany stan kapitałowy na dzień 

30.06.2018r. Nadmieniła, że przed posiedzeniem Zarządu odbyło się posiedzenie 

Zgromadzenia Wspólników, na którym podjęta została uchwała w sprawie dalszego istnienia 
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spółki. Poinformowała, że w uchwale Zgromadzenia Wspólników została podana informacja o 

zamiarze wniesienia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Piątkowski. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zamiaru wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) w zamian za objęcie udziałów 

w podwyższonym kapitale zakładowym spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście 

Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała, że jest to rozpoczęcie procedury wniesienia wkładu 

niepieniężnego (aportu).  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Piątkowski. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018-2034 ze zmianami. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu. 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu/ 

 

Pan Starosta ogłosił przerwę w posiedzeniu. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Pani Wicestarosta wznowiła obrady po przerwie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2018 r. ze zmianami. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 
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Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie umorzenia odsetek od zaległych należności za dzierżawę 

nieruchomości zabudowanej przy ul. Mickiewicza 10 w Nowym Mieście Lubawskim oraz 

najem pomieszczeń położonych w budynku administracyjno – biurowym przy                 

ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim dla Szpitala Powiatowego w Nowym 

Mieście Lubawskim Sp. z o.o. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska - naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że dyrektor szpitala złożył wniosek o umorzenie odsetek za 

opóźnienie w zapłacie faktur z miesiąca sierpnia 2018r.  

 

Wniosek pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 14. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Piątkowski. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją 

pani B. Przeradzkiej – Martko – dyrektor ZS im. C.K. Norwida w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w bezpłatne użyczenie pomieszczenia Harcówki.  

 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że pani dyrektor informuje o zawarciu umowy bezpłatnego 

użyczenia pomieszczenia Harcówki na okres 3 lat od dnia 03.09.2018r. Pomieszczenie będzie 

wykorzystywane przez ZHP Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem dla dzieci i młodzieży 

z powiatu nowomiejskiego. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 15. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Raport Sytuacja szpitali powiatowych i perspektywy, Raport Szpitale powiatowe, opracowanie 

ankiet, stanowisko OZPSP i ZPP stanowią załącznik nr 16. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

Pani Wicestarosta podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady. 

 

 

 

 

                                                                       Wicestarosta               Przewodniczący Zarządu 

                                                               Katarzyna Trzaskalska            Andrzej Ochlak 

 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                    


